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Incidenten op de wedstrijd Basket Willebroek – Sint-Amands (2de provinciale) op 

27/01  
Situatieschets van de feiten door Cor. 

Loopfout gefloten door ref 1, technische voor speler die loopfout beging en onmiddellijk erna nog 

een technische voor dezelfde speler, ref 1 werd daarna aangevallen door de speler en/of de broer en 

de vader die aan de tafel zat, andere spelers van Willebroek zijn dan ook komen meedoen. Collega 

scheidsrechter probeerde ref 1 te beschermen maar kreeg het ook hard te verduren.  

Ref 1 is ernstig toegetakeld. Het is nog wachten tot het einde van de week naar de definitief 

vaststelling van de letsels. De zwelling moet eerst weg zijn.  

Er werd klacht ingediend bij de politie en de RR is ook bezig met dit dossier. Beide scheidsrechters 

krijgen alle steun van Basketbal Vlaanderen zowel voor de burgerlijke procedure als voor het intern 

onderzoek.  

Willebroek haalde de desbetreffende ploeg uit competitie.  

 

De refs vragen een teken dat we niet akkoord zijn met wat er gebeurde tijdens die wedstrijd en bij 

uitbreiding naar het steeds moeilijker/vijandiger klimaat om in te arbitreren. Uiteraard bevestigen 

we als DS dat we volledig achter onze scheidsrechters staan en kijken we hoe we, samen met 

Basketbal Vlaanderen, naar oplossingen kunnen zoeken en te kunnen sensibiliseren.  

Sommige refs willen niet meer naar Willebroek om te arbitreren. We begrijpen de reactie, maar 

zouden die beslissing betreuren. We vinden dit namelijk niet het juiste signaal naar bijvoorbeeld de 

jeugdploegen en ook de tegenstanders van Willebroek zullen hiervan de dupe zijn. 

Welk signaal kunnen we onmiddellijk geven? 

De federatie legt de ploegen op om een communicatie voor te lezen voor elke wedstrijd met daarna 

een minuut applaus. Dries stelt dit bericht op en Cor neemt contact op met Koen Umans om hem op 

de hoogte te brengen van het initiatief. Basketbal Vlaanderen zal dan instaan voor de verspreiding 

van het initiatief via verschillende media. 

Tom stuurt een bericht naar alle refs met het voornemen om een tekst voor te lezen en een minuut 

applaus en met steunbetuiging voor alle refs. 

Toekomst 

Vonnissen rechterlijke raad terug publiek maken. Zo krijgen de refs het gevoel dat er iets gebeurt 

met het dossier. Nu denken refs dat er niets gebeurde met hun verslagen terwijl er toch gevolg aan 

gegeven werd. Mocht de publicatie om één of andere redenen (bv. GDPR) niet kunnen dan zouden 

de refs op de hoogte kunnen gebracht worden over beslissingen in het dossier. Ook het DS is 



vragende partij om alle dossiers te kunnen bekijken. Kan de Wetcom hierover een artikel maken dat 

ze dan voorleggen ter goedkeuring op de algemene vergadering?.  

Ploegen, spelers, coaches … die jonge scheidsrechters aanvallen (verbaal, fysiek) zwaarder straffen: 

dit ook opnemen in het intern reglement.  

Project opstarten om meer respect te vragen voor de refs. Dit kan de nieuwe official manager 

opnemen. 
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